
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Ελλιπής προγραμματισμός δρομολογίων μηνός Ιουνίου από την Βlue Star Ferries 

για το νησί της Ανάφης». 

Ο βουλευτής Νίκος Συρμαλένιος καταθέτει αναφορά την επιστολή της Ένωσης Τουριστικών 

Επιχειρήσεων Ανάφης, με την οποία επισημαίνουν το κενό που προκύπτει στα δρομολόγια 

του Ιουνίου από την εταιρεία Blue Star Ferries για νησί τους, αφού σύμφωνα με το 

αναρτημένο πρόγραμμα στην επίσημη ιστοσελίδα της εταιρίας, το Blue Star 1, φαίνεται να 

εξυπηρετεί την Ανάφη από αρχές Ιουλίου και όχι από τα μέσα Ιουνίου όπως τα προηγούμενα 

χρόνια, και ζητούν άμεσα την αποκατάσταση των ακτοπλοϊκών δρομολογίων.  

Όπως επισημαίνουν στην επιστολή «η Ανάφη δεν εξυπηρετείτε από κανένα επιβατικό πλοίο 

την συγκεκριμένη χρονική περίοδο και η μη ανάρτηση των δρομολογίων του Ιουνίου 

δημιουργεί ένα επιπλέον πρόβλημα στις επιχειρήσεις και την τοπική κοινωνία». 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο.  

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα 15/03/2023, 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

 

Συρμαλένιος Νίκος 



 


